
Dato: 6. december 2010

Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 4. december 2010
følger hermed socialministerens endelige svar på spørgsmål nr. 28 ad 
forslag til lov om ændring af lov om almene boliger m.v., lov om leje af 
almene boliger og lov om leje (Styrket indsats i ghettoområder og anven-
delse af den almene boligsektors midler) (L 61)

Spørgsmål nr. 28:

Hvad mener ministeren om udtalelser til Berlingske Tidende 17. november 2010 

fra direktøren for Boligselskabernes Landsforening, Bent Madsen, om at 

Landsbyggefonden har godkendte ansøgninger for 8,3 mia. kr., men trods mer-

bevillingen i lovforslaget [L61], så er det kun cirka to tredjedele af disse arbej-

der, der kan sættes i gang i de kommende år: »Jeg kan helt oprigtigt ikke se 

begrundelsen for ikke at give os det fulde beløb«? Herunder om ministeren 

mener, at Bent Madsen har ret?

Svar:
Der henvises til min besvarelse af spørgsmål 2, ad L 61.

      

                     Benedikte Kiær

                                                                             /Mikael Lynnerup Kristensen
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